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Link do nagrania z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:  

https://bip.boguchwala.pl/pl/SesjaLXVIII.html  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr LXVIII.2024 

LXVIII Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 25 stycznia 2024  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 Radnych: 

1. Maria Angowska  

2. Agnieszka Bednarska  

3. Piotr Bednarski  

4. Marek Cisek  

5. Marta Ćmiel-Giergielewicz  

6. Tadeusz Kalandyk  

7. Piotr Kobyłecki  

8. Ryszard Liput  

9. Dominik Maziarz  

10. Jerzy Mazur  

11. Iwona Pezdan-Śliż  

12. Alina Pociask  

13. Piotr Pustelny 

14. Tadeusz Rak 

15. Paweł Sanecki  

16. Agnieszka Siorek  

17. Katarzyna Warchoł  

18. Grzegorz Wojewoda  

19. Elżbieta Zielińska 

20. Antoni Ziobro 

 

Nieobecni: 

1. Andrzej Zając 

W sesji uczestniczył także Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski, Pan Wiesław Kąkol - 

Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego  

w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja o realizacji zadań przez Powiat Rzeszowski na terenie Gminy Boguchwała. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Rzeszowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

https://bip.boguchwala.pl/pl/400-rada-miejska/12318-transmisje-sesji-rady/16044-lxviii-sesja-rady-miejskiej-w-boguchwale.html?strona=1#ak16044
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi administracyjnej Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Boguchwała, przez Biuro Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego  

w Boguchwale. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Boguchwała  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego dla 

mieszkańców Gminy Boguchwała na lata 2024-2026. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Boguchwała  

w przedmiocie wsparcia seniorów w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób doznających Przemocy Domowej na terenie 

Gminy Boguchwała na lata 2024-2030. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 248 w Mogielnicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Boguchwała. 

14. Przyjęcie sprawozdań z pracy Stałych Komisji oraz Rady Miejskiej za 2023 rok. 

a) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

b) Sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

c) Sprawozdanie Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego. 

d) Sprawozdanie Komisji Mienia Gminy Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

e) Sprawozdanie Komisji Statutowo-Prawnej. 

f) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

g) Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady. 

16. Zamknięcie obrad. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:02:24 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady LXVIII sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przesunięcie punktu: Podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rzeszowskiego przed punktem: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie zaproponowaną 

zmianę w porządku obrad w sprawie w sprawie przesunięcia punktu: Podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rzeszowskiego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja o realizacji zadań przez Powiat Rzeszowski na terenie Gminy Boguchwała. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Rzeszowskiego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi administracyjnej Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Boguchwała, przez Biuro Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego  

w Boguchwale. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Boguchwała  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego dla 

mieszkańców Gminy Boguchwała na lata 2024-2026. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Boguchwała  

w przedmiocie wsparcia seniorów w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób doznających Przemocy Domowej na terenie 

Gminy Boguchwała na lata 2024-2030. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 248 w Mogielnicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Boguchwała. 

14. Przyjęcie sprawozdań z pracy Stałych Komisji oraz Rady Miejskiej za 2023 rok. 

a) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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b) Sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

c) Sprawozdanie Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego. 

d) Sprawozdanie Komisji Mienia Gminy Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

e) Sprawozdanie Komisji Statutowo-Prawnej. 

f) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

g) Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady. 

16. Zamknięcie obrad. 

Ad.2. Informacja o realizacji zadań przez Powiat Rzeszowski na terenie Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:07:04 

Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski opowiedział o obecnie realizowanych i planowanych 

inwestycjach przy Przychodni Rejonowa w Boguchwale. Podkreślił, że jeśli chodzi o służbę 

zdrowia na terenie Boguchwały to najważniejsze jest tu poprawienie stanu jakości 

funkcjonowania ośrodka zdrowia plus zapewnienie odpowiedniej opieki lekarskiej. Poruszył 

równie ważny dla niego temat przemocy w rodzinie. Powiedział również, że na dzień dzisiejszy 

Powiat dysponuje kwotą 500.000,00 zł, jeśli chodzi o budowę dróg, remontów itp., jednak ma 

świadomość tego, że potrzeby są znacznie wyższe. Opowiedział również o inwestycjach 

oświatowych. Podziękował Panu Burmistrzowi Boguchwały, Radzie Miejskiej w Boguchwale 

oraz Radnym Powiatowym za współpracę. 

Pani Alina Pociask – Radna Rady Miejskiej zapytała, czy droga 1388 biegnąca od Racławówki 

po Trzciane jest ujęta w budżecie. 

 

Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski odpowiedział, że wszystkie drogi, inwestycje 

mostowe, chodniki będą uzgadniane wspólnie z Panem Burmistrzem oraz Zarządem Dróg 

Powiatowych. Wszystkie inwestycje są konsultowane z włodarzami danej gminy.  

 

Pani Alina Pociask – Radna Rady Miejskiej powiedziała, iż temat ten był poruszany na 

zeszłorocznym spotkaniu i tam była mowa o tym, że ta droga prawdopodobnie będzie ujęta w 

budżecie. 

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że prawdopodobnie jest już 

podpisana umowa na realizację tego odcinka. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Radny Rady Miejskiej zapytał, czy w tym roku planuje się budowę 

chodnika na Szkotni, droga 1436 w Zgłobniu. 

 

Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski wyjaśnił, że nie jest w stanie odpowiedzieć. 

Powiedział, że w pierwszej kolejności chodziki budowane są w miejscach newralgicznych tj. 

szkoły, kościoły, budynki użyteczności publicznej, tam gdzie jest największe zagrożenie.  

 

Pan Paweł Sanecki – Radny Rady Miejskiej powiedział o bardzo dobrze funkcjonującej 

oświacie w powiecie oraz o technikum w Trzcianie, które zostało wyróżnione. 

 

Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski powiedział, że szkoła w Trzcianie jest jedną z 

wiodących w Polsce, wyróżnienie to jest wielkim sukcesem. Oświata funkcjonuje bardzo 

dobrze zarówno pod względem bazowym, jaki i jakości nauczania. 
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Pan Antoni Ziobro – Radny Rady Miejskiej poruszył temat poprawy bezpieczeństwa w 

Mogielnicy, poprzez przebudowę przystanku, przykrycie rowu i przesuniecie przystanku oraz 

dobudowanie chodnika. Zapytał, kiedy zostanie to zrealizowane, ponieważ były takie plany. 

 

Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski powiedział, że jeśli było to zgłoszone w tamtym roku, 

to na pewno nastąpi realizacja. Dodał, że musi zapoznać się z tematem. 

 

Pan Marian Kawa – Sołtys sołectwa Niechobrz podziękował za współpracę oraz poruszył temat 

zjazdu z S-19 i zawracania tirów na rondzie, przez co rondo jest rozjeżdżone. Poprosił o 

możliwość przebudowy tego ronda, poprzez poszerzenie, jak również poprosił o poszerzenie 

drogi w Niechobrzu.  

 

Pan Marek Sitarz – Starosta Rzeszowski powiedział, że według niego przebudowanie ronda nic 

nie da, ponieważ tiry nadal będą tam jeździć i rozjeżdżać drogę. Obiecał zgłosić problem Panu 

Radionowi.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Panu Staroście za przyjęcie 

zaproszenia, za współprace oraz wykonane i planowane inwestycje. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Rzeszowskiego. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:43:39 

 

Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy powiedziała, że udziela się pomocy finansowej dla Powiatu 

Rzeszowskiego w formie dotacji celowej na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie Gminy Boguchwała” w 2024 roku w kwocie 200.000,00zł. Pomoc ta 

zostanie udzielona z dochodów własnych gminy w 2024 roku. Szczegółowe warunki udzielania 

pomocy finansowej oraz przeznaczenia i zasady rozliczania środków określone zostaną w 

umowie pomiędzy Gminą Boguchwała a Powiatem Rzeszowskim. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rzeszowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 



Strona 6 z 21 

 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:45:03 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

proponowanej autopoprawki: 

 

Autopoprawkę nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała 

na 2024 rok. 

§ 8.  otrzymuje brzmienie: 

„§ 8.  Ustala się plan na 2024r z tytułu środków z Funduszu Pomocy: przychodów (paragraf 

905) w kwocie 83.159,33zł, dochodów w łącznej kwocie 9.500,00zł, z tego: dział 852 rozdział 

85295 §2100 kwota 9.500,00zł, oraz plan wydatków w kwocie 92.659,33zl na realizację zadań 

na rzecz pomocy Ukrainie, w szczególności obywatelom Ukrainy dotkniętym konfliktem 

zbrojnym na terytorium Ukrainy, w tym zadań realizowanych na terytorium Rzeczypospolitej 

Polskiej, jak i poza nim, z tego: 

Dział Rozdział Paragraf Treść Kwota w zł 

801     Oświata i wychowanie 83 159,33 

  80195   Pozostała działalność 83 159,33 

  

  

2580 

Dotacja podmiotowa z budżetu dla jednostek 

niezaliczanych do sektora finansów 

publicznych – na dodatkowe zadania 

oświatowe w związku z pomocą obywatelom 

Ukrainy 

1 400,00 

  

  

4350 

Zakup towarów (w szczególności materiałów, 

leków, żywności) w związku z pomocą 

obywatelom Ukrainy 

48 000,00 

  
  

4370 
Zakup usług związanych z pomocą obywatelom 

Ukrainy 

3 000,00 

  
  

4740 
Wynagrodzenia i uposażenia wypłacane w 

związku z pomocą obywatelom Ukrainy 

12 000,00 

  
  

4750 
Wynagrodzenia nauczycieli wypłacane w 

związku z pomocą obywatelom Ukrainy 

8 000,00 

  

  

4850 

Składki i inne pochodne od wynagrodzeń 

pracowników wypłacanych w związku z 

pomocą obywatelom Ukrainy 

8 000,00 

  
  

4860 
Pozostałe wydatki bieżące na zadania związane 

z pomocą obywatelom Ukrainy 

2 759,33 

852     Pomoc społeczna 9 500,00 

  85295   Pozostała działalność 9 500,00 

  
  

3290 
Świadczenia społeczne wypłacane obywatelom 

Ukrainy przebywającym na terytorium RP 

5 500,00 

  
  

4370 
Zakup usług związanych z pomocą obywatelom 

Ukrainy 

4 000,00 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie  

Autopoprawkę nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2024 rok została przyjeta. 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonuje się zmian w planie dochodów 

w budżecie gminy na 2024 rok – zwiększenie o kwotę 1.727.180,38 zł. Dokonuje się zmian w 

planie wydatków w budżecie gminy na 2024 rok – zwiększenie o kwotę 3.597.161,42 zł. 

Zwiększa się planowane przychody budżetu na 2024r. o kwotę 1.869.981,04 zł. Zwiększa się o 

kwotę 1.869.981,04zł planowany deficyt budżetu gminy na 2024r. Zwiększenia się plan dotacji 

udzielonych z budżetu gminy dla jednostek nie należących do sektora finansów publicznych o 

kwotę 1.400,00 zł. Zwiększenia się plan dotacji udzielonych z budżetu gminy dla jednostek 

należących do sektora finansów publicznych o kwotę 200.000,00 zł. Zwiększa się plan 

dochodów na 2024r. i zwiększa się plan wydatków nimi finansowanych jednostek oświatowych 

o kwotę 14.364,40 zł. Ustala się plan na 2024r z tytułu środków z Funduszu Pomocy : 

przychodów (paragraf 905) w kwocie 83.159,33zł, dochodów w łącznej kwocie 3.000,00zł, z 

tego: dział 852 rozdział 85295 §2100 kwota 7.000,00zł, oraz plan wydatków w kwocie 

86.159,33zl na realizację zadań na rzecz pomocy Ukrainie. 

 

ZMIANY DOCHODÓW: 

Dział: 801 

Zwiększenie dochodów w kwocie 14.364,40zł z tytułu wpływów do budżetu pozostałości 

środków finansowych gromadzonych na wydzielonym rachunku gminnych jednostek 

oświatowych. 

Zwiększenie dochodów w kwocie 202.264,32zł z tytułu dofinansowania dofinansowanie 

projektu pn. „Wesołe przedszkolaki” w ramach Priorytetu nr FEPK.07 "Kapitał ludzki gotowy 

do zmian" programu regionalnego Fundusze Europejski dla Podkarpacia na lata 2021-2027 oraz 

w kwocie 5.472,00zł - wpływy z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego jako wkład 

własny do projektu "Wesołe Przedszkolaki". 
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Dział: 855 

Zmniejsza się dochody w kwocie 231.000zł z tytułu dofinansowania z Program rozwoju 

instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH+” 2022-2029 z przeznaczeniem na 

Wyposażenie nowo wybudowanego budynku żłobka w Kielanówce. 

Dział: 900 

Zwiększa się dochody w kwocie 1.263.134,31zł z tytułu dofinansowania projektu pn. 

„Wymiana źródeł ciepła na terenie ROF” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa podkarpackiego na lata 2014-2020– refundacja wydatków z 2023r. 

Zwiększa się dochody w kwocie 6.875,00zł z tytułu dofinansowania -Środki otrzymane z 

WFOŚiGW w ramach programu priorytetowego pn. "Czyste powietrze" –dofinansowanie za 

wydane zaświadczenia. 

Dział: 921 

Zwiększa się dochody w kwocie 1000zł z tytułu zwrotu niewykorzystanej dotacji w 2023r. 

przez LOK RAZEM w Niechobrzu. 

 

ZMIANY WYDATKÓW: 

Dział: 010 

Zwiększa się wydatki o kwotę 40.000zł zadania: „Projekt zagospodarowania stawu w 

Zgłobniu” 

Dział: 600 

Zwiększa się wydatki o kwotę 200.000zł na pomoc finansowa dla Powiatu rzeszowskiego na 

realizację zadania: „Przebudowa dróg powiatowych na terenie Gminy Boguchwała” 

Zwiększa się wydatki o kwotę 395.000zł na realizację zadania: Remont drogi 108155R na dz. 

574,521,477,287/2 i 287/1 w Woli Zgłobieńskiej – środki w kwocie 366578,36 z RFRD 

otrzymane w 2023r. 

Zwiększa się wydatki o kwotę 105.000zł na realizację zadania: Przebudowa i remont dróg na 

terenie Gminy Boguchwała" -odszkodowania za przejęte grunty pod budowę drogi. 

Dział: 801 

Zwiększa się wydatki w kwocie 14.364,40zł z przeznaczeniem na wydatki w jednostkach 

oświatowych- środki pozostałe na wydzielonym rachunku gminnych jednostek oświatowych. 

Zwiększa się wydatki w kwocie 219.394,34zł na realizację projektu pn. ”Wesołe 

przedszkolaki” w ramach Priorytetu nr FEPK.07 "Kapitał ludzki gotowy do zmian" programu 

regionalnego Fundusze Europejski dla Podkarpacia na lata 2021-2027 –nowy oddział w ZS 

Kielanówka. 

Zwiększa się wydatki w kwocie 83159,33zł na wydatki na dodatkowe zadania oświatowe 

finansowane ze środków Funduszu Pomocy Ukrainie – środki niewykorzystane w 2023r. 

Zwiększa się wydatki o kwotę 800.000zł na realizację zadania Modernizacja sali gimnastycznej 

Szkoły Podstawowej w Nosówce – środki nie wykonane w 2023r. 

Dział: 851 

Zwiększenie wydatków bieżących na zakup usług pozostałych o kwotę 179.682,61zł - środki z 

rozliczenia za 2023r. dochodów z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych i wydatków nimi finansowanych. 

Dział: 853 

Zwiększa się wydatki w kwocie 54,95zł na wydatki ze środków z Funduszu Covid-19 

(refundacja podatku VAT)– środki niewykorzystane w 2023r. 

Dział: 855 

Zwiększa się wydatki o kwotę 80.000zł na realizację zadania „Budowa placu zabaw dla żłobka 

w Kielanówce „– środki do wysokości najniższej oferty w przetargu. 

Zwiększa się wydatki o kwotę 280.000zł na realizację zadania Wyposażenie żłobka w 

Kielanówce. 
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Dział: 900 

Zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 1.200.505,79zł - środki z rozliczenia dochodów z 

tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi i wydatków nimi finansowanych za 

2023r., w tym kwota 48.000,00zł na wydatki związane z prowadzeniem PSZOK przez spółkę 

gminna w formie powierzenia. 

Zwiększa się planowane przychody budżetu na 2024r. o kwotę 1.869.981,04zł, z tytułu: 

1.przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 

odrębnych ustawach w kwocie 1.463.402,68, z tego: 

·środki z rozliczenia dochodów z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

wydatków nimi finansowanych w kwocie 1.200.505,79zł; 

·środki z rozliczenia dochodów z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

i wydatków nimi finansowanych w kwocie 179.682,61zł. 

·środki z funduszu COVID-19 kwota 54,95zł, 

·środki z funduszu pomocy Ukrainie kwota 83.159,33zł. 

2.przychody ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze środków publicznych w kwocie 

40.000,00zł, 

3.wolnych środków, jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu 

gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 

366.578,36zł. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 

 



Strona 10 z 21 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:48:53 

 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Poinformował, że ustawa prawo ustroju 

o sądach powszechnych art 163 §2 stanowi, iż przed przystąpieniem do wyborów kandydatów 

na ławników sądów powszechnych powołuje się zespół, który przedstawia swoją opinię o 

zgłoszonych kandydatach w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 

Zadaniem Zespołu jest przede wszystkim dokonanie oceny kandydatów pod kątem spełnienia 

wymogów określonych ustawą - Prawo o ustroju sądów powszechnych. Członkami Zespołu 

mogą być Radni, a także osoby spoza Rady. 

 

Pani Marta Ćmiel -Giergielewicz Przewodnicząca Komisji Statutowo -Prawnej przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. Poinformowała, że Komisja proponuje następujący skład zespołu: 

 

1) Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy – Przewodniczący Zespołu, 

2) Maria Angowska – Radna Rady Miejskiej – Zastępca Przewodniczącego Zespołu, 

3) Grzegorz Oliwa – Komendant Komisariatu Policji – Członek Zespołu, 

4) Natalia Gajdek – pracownik Urzędu Miejskiego – Członek Zespołu. 

 

Zaproponowane osoby do składu zespołu wyraziły pisemną zgodę na pracę w zespole. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:50:57 

 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że zgodnie z art. 162 prawo do ustroju 

sądów powszechnych Rada Miejska zasięga od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników. Informacje te uzyskuje się i sporządza na 
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zasadach określonych dla informacji określonej w ustawie w związku z tym w opinii Wydziału 

Prawnego i Nadzoru Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego, żeby Pan Przewodniczący mógł 

o taką informację wystąpić powinien mieć umocowanie Wysokiej Rady w postaci uchwały. 

 

Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej, przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Rzeszowie informacji  

o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi administracyjnej Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Boguchwała, przez Biuro Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego w 

Boguchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:52:09 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że od 1 stycznia 2024 roku, powołane 

zostało Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała. Centrum jako jednostka organizacyjna 

zlokalizowana jest na drugim piętrze budynku, co niejednokrotnie stwarza poważne problemy 

z dostępnością dla osób z niepełnosprawnościami. Proponowane rozwiązanie, poprzez 

wyznaczenie Biura Obsługi Klientów Urzędu Miejskiego jako odbiorcy pism i dokumentów 

kierowanych do Centrum, stanowi rozwiązanie dla tej sytuacji przy jednoczesnym ustawowym 

zapewnieniu podstawy do przetwarzania danych osobowych przez jednostkę obsługującą jaką 

jest urząd. 

 

Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej, przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zapewnienia obsługi administracyjnej Centrum Usług Wspólnych Gminy 

Boguchwała, przez Biuro Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego w Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Boguchwała 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:53:56 

 

Pani Justyna Placha-Adamska Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że w listopadzie 

2023 r. Rada podjęła uchwałę, w której przyjęła program. Natomiast otrzymaliśmy uwagi z 

Nadzoru Prawnego Wojewody Podkarpackiego, które zostały naniesione w programie.  

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Boguchwała z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 
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Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego dla 

mieszkańców Gminy Boguchwała na lata 2024-2026. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:56:12 

 

Pani Gabriela Gajdek Dyrektor MOPS w Boguchwale powiedziała, że na podstawie art. 17 ust. 

2 pkt 4 i art. 110 ust. 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej Rada gminy 

w ramach zadań własnych ma prawo podejmować zadania z zakresu pomocy społecznej 

wynikające z rozeznanych potrzeb gminy, w tym tworzyć i realizować programy osłonowe. 

Rada gminy, biorąc pod uwagę potrzeby w zakresie pomocy społecznej, opracowuje i kieruje 

do wdrożenia lokalne programy pomocy społecznej. Program Osłonowy dla mieszkańców 

Gminy Boguchwała na lata 2024-2026 skierowany jest do osób lub rodzin zamieszkujących 

Gminę Boguchwała znajdujących się w trudnej sytuacji materialnej, którzy ze względu na brak 

zaradności życiowej, wiek, długotrwałą chorobę lub niepełnosprawność oraz zły stan 

techniczny budynku mieszkalnego mogą starać się o pomoc finansową, którą udziela dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale w ramach posiadanych środków 

finansowych. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego dla mieszkańców Gminy Boguchwała 

na lata 2024-2026. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Boguchwała 

w przedmiocie wsparcia seniorów w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2024. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:58:11 

 

Pani Gabriela Gajdek Dyrektor MOPS w Boguchwale powiedziała, że przyjęcie programu 

osłonowego Gminy Boguchwała w przedmiocie wsparcia seniorów w ramach Programu 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 stwarza możliwości objęcia wsparciem nowoczesną 

formą sprawowania opieki seniorów z Gminy Boguchwała. Seniorzy w wieku 60 lat i więcej 

mogą skorzystać z tzw. "opieki na odległość" poprzez udzielenie dofinansowania do pokrycia 

kosztów użytkowania tzw. „opasek lub innych urządzeń bezpieczeństwa”. Opaska lub inne 

urządzenie bezpieczeństwa będzie połączona z usługą operatora pomocy – w przypadku trudnej 

sytuacji lub nagłego zagrożenia wciśnięcie guzika alarmowego, znajdującego się na opasce, 

umożliwia połączenie się ze stale gotową do interwencji centralą. Po odebraniu zgłoszenia 

dyspozytor (ratownik medyczny, opiekun medyczny, pielęgniarka) podejmuje decyzję o 

sposobie udzielenia pomocy seniorowi. W zależności od sytuacji może on zapewnić wsparcie 

emocjonalne przez telefon, poprosić o interwencję kogoś z jego najbliższego otoczenia 

(rodzinę, sąsiadów, opiekunów), poprosić o interwencję pracownika ośrodka pomocy 

społecznej (np. pracownika socjalnego czy opiekunkę środowiskową) lub wezwać służby 

ratunkowe. Program Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 jest kontynuacją Program 

Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023, który cieszył się w społeczeństwie lokalnym 

ogromnym zainteresowaniem, a zatem jest odpowiedzią na potrzeby ww. grupy. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Boguchwała w przedmiocie wsparcia 

seniorów w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób doznających Przemocy Domowej na terenie 

Gminy Boguchwała na lata 2024-2030. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:00:18 

 

Pani Gabriela Gajdek Dyrektor MOPS w Boguchwale powiedziała, że zgodnie z art. 6 ust. 2 

pkt. 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej do zadań własnych 

gminy należy opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej. W związku z bardzo dużą 

nowelizacją ww. ustawy wprowadzoną ustawą z dnia 9 marca 2023 r. o zmianie ustawy o 

przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz niektórych innych ustaw, niezbędne jest przyjęcie 

przez Radę Miejską w Boguchwale Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

oraz Ochrony Osób doznających Przemocy Domowej na terenie Gminy Boguchwała na lata 

2024 – 2030. W listopadzie 2023 roku przyjęty został Rządowy Program Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej na lata 2024-2030. W związku z powyższym zmiany w Gminnym 

Programie Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób doznających Przemocy 

Domowej na terenie Gminy Boguchwała dostosowane są do nowelizacji ustawy jak i do 

nowego programu rządowego.  

Najważniejsze zmiany dotyczą: 

• zmiany nazewnictwa tj. z przemocy w rodzinie na przemoc domowa, 

• nowe formy przemocy tj. przemoc za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

(wyzywanie, straszenie poniżanie osób w Internecie lub przy użyciu telefonu, robienie 

zdjęć lub rejestrowanie filmów bez jej zgody, publikowanie w intrenecie lub rozsyłanie 

telefonem treści lub zdjęć, które ją obrażają), 

• możliwość kierowania sprawców przemocy na zajęcia korekcyjno- edukacyjne, 

• każdy małoletni będący świadkiem przemocy domowej jest uznawany za ofiarę 

przemocy. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób doznających Przemocy Domowej na terenie Gminy Boguchwała na lata 2024-

2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 
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Uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 248 w Mogielnicy. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:02:46 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

powiedział, że nabycie działki 248 w Mogielnicy podyktowane jest koniecznością pozyskania 

przez Gminę Boguchwała terenu pod przedszkole. Przedmiotowa działka położona jest w 

pobliżu szkoły podstawowej, w której zlokalizowany jest punkt przedszkolny. Z uwagi na 

konieczność wykorzystania istniejących pomieszczeń przedszkolnych na cele szkolne, 

niezbędne jest pozyskanie nowego terenu pod planowaną inwestycję. Koszt nabycia działki 248 

to kwota 490600 zł. Zgodnie z § 3 ust. 4 uchwały Nr XI.174.2019 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 września 2019 r., nabycie nieruchomości, której cena przekracza 15000 

zł wymaga zgody Rady Miejskiej. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości oznaczonej jako działka nr 248 

w Mogielnicy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:04:23 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

powiedział, że w związku z wejściem w życie Ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw, powstał 

obowiązek uchwalenia przez gminy do dnia 31 grudnia 2025 r. dokumentu planistycznego pn. 

„Plan ogólny gminy”. Przystąpienie do sporządzenia planu ogólnego rozpoczyna procedurę 

planistyczną zgodną z art. 13i ustawy. Jednocześnie, z dniem 1 stycznia 2026 r. straci ważność 



Strona 17 z 21 

 

aktualnie obowiązujące Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego. Plan ogólny ma określić podział obszaru gminy na strefy planistyczne oraz 

wskazać gminne standardy urbanistyczne, w których zostaną określone: profil funkcjonalny, 

strefy oraz wskaźniki urbanistyczne, np.: maksymalna nadziemna intensywność zabudowy, 

maksymalna wysokość zabudowy czy minimalny udział powierzani biologicznie czynnej. W 

planie ogólnym fakultatywnie można określić także obszary zabudowy śródmiejskiej, obszary 

uzupełnienia zabudowy oraz gminne standardy dostępności infrastruktury społecznej, 

polegające na ustaleniu maksymalnej długości drogi dojścia do szkoły podstawowej, obszaru 

zieleni publicznej bądź innych obiektów takich jak przedszkole, biblioteka czy przystanek 

publicznego transportu zbiorowego. Plan ogólny będzie podstawą do sporządzania planów 

miejscowych oraz decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu i będzie stanowił 

akt prawa miejscowego. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Boguchwała. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. Przyjęcie sprawozdań z pracy Stałych Komisji oraz Rady Miejskiej za 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:06:27 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż zgodnie z § 58, ust. 6 

Statutu Gminy przewodniczący Komisji przedkładają do akceptacji Radzie, sprawozdania 

roczne z działalności. Następnie poddał pod głosowanie sprawozdania z poszczególnych 

Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

a) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Sprawozdanie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

  

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

b) Sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Sprawozdanie 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

c) Sprawozdanie Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Sprawozdanie 

Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 
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Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

d) Sprawozdanie Komisji Mienia Gminy Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Sprawozdanie 

Komisji Mienia Gminy Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

e) Sprawozdanie Komisji Statutowo-Prawnej. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Sprawozdanie 

Komisji Statutowo-Prawnej 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 
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f) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

g) Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Sprawozdanie z 

pracy Rady Miejskiej. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Elżbieta Zielińska, Antoni 

Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Zając. 

 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.15. Informacja Przewodniczącego Rady. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:09:29 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wniosek Prezesa 

Sądu Rejonowego w Rzeszowie Burmistrz Boguchwały wyznaczył Gospodarkę Komunalną 

GOKOM w Boguchwale jako podmiot, w którym w roku 2024 wykonywana będzie kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna przez skazanych w wymiarze średnio 

60 godzin na skazanego.   
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Ad.16. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:10:18 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął LXVIII Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 09:00 do godz. 10:07. 

Na LXVIII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 25 stycznia 2024 roku podjęto 

następujące uchwały: 

1. Uchwała LXVIII.746.2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Rzeszowskiego. 

2. Uchwała LXVIII.747.2024 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 

rok. 

3. Uchwała LXVIII.748.2024 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

4. Uchwała LXVIII.749.2024 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Rzeszowie informacji o kandydatach na ławników na kadencję 2024-2027. 

5. Uchwała LXVIII.750.2024 w sprawie zapewnienia obsługi administracyjnej Centrum 

Usług Wspólnych Gminy Boguchwała, przez Biuro Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego 

w Boguchwale. 

6. Uchwała LXVIII.751.2024 w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy 

Boguchwała z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2024. 

7. Uchwała LXVIII.752.2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego dla 

mieszkańców Gminy Boguchwała na lata 2024-2026. 

8. Uchwała LXVIII.753.2024 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy 

Boguchwała w przedmiocie wsparcia seniorów w ramach Programu „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2024. 

9. Uchwała LXVIII.754.2024 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób doznających Przemocy 

Domowej na terenie Gminy Boguchwała na lata 2024-2030. 

10. Uchwała LXVIII.755.2024 w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 248 w Mogielnicy. 

11. Uchwała LXVIII.756.2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Boguchwała. 

 

Sporządziła protokół:  

N. Gajdek 


